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Toezeggingen gedeputeerde Talsma 

(NLM 29-10-2015) 

 

Onderwerp Inhoud Indiener Behandeld in Stand van zaken Behandelen in 

Milieuzones Gedeputeerde Talsma: Als u zegt: te onderzoeken of 
milieuzone ’s wellicht ingezet zouden kunnen worden als 
een van de alternatieven, dan is dat heel wat anders dan 
wat u nu zegt.  
 
De heer VAN LIERE (PvdD): Volgens mij kan ik het dan kort 
maken, als de gedeputeerde hem zo wil lezen zoals hij hem 
nu uitspreekt. 
 
Gedeputeerde TALSMA: Nee, ik houd mij aan de tekst. 
 
De heer VAN LIERE (PvdD): Dat vind ik dan een beetje 
flauw. Op zichzelf staat er: inzetten als een van de 
alternatieven. Ik had willen voorkomen dat wij nu een 
woordspelletje zouden gaan spelen. Het is het inzetten als 
een alternatief, dat betekent niet dat je in ieder geval ook 
voor dat alternatief moet gaan.  
 
De VOORZITTER: Als wij het eens andersom doen. Ik heb 
van de gedeputeerde begrepen dat hij er wel voor is om 
daar nadere aandacht aan te geven, wat de betekenis zou 
kunnen zijn, en daarover rapporteert in de richting van de 
commissie en op basis daarvan zet u de discussie voort. 

Van Liere 
(PvdD) 

PS 15-12-2014 - 
11. Voordracht 
vaststellen 
Milieubeleidsplan 
2015-2018 
 

 NLM P.M. 

Gevelisolatie bij 
geluidshinder 

De VOORZITTER: Er is nog een vraag aan u, die gaat denk 
ik over gevelisolatie. 
 
Mevrouw HAAGSMA (CDA): Dat klopt, mijnheer Talsma, 
want gaat u nu verder met uw toezegging dan uw 
schriftelijke beantwoording waarin u aangeeft dat  in 
principe alleen de gemeente daar aanspraak op kan 
maken? Er werd eerder gezegd, daar is pas sprake van bij 
het volgende actieplan. Mijn vraag is of dat gerealiseerd kan 
worden op het moment dat het nodig is, dus wil de provincie 
op dat moment een uitzondering maken. 
 
Gedeputeerde TALSMA: Ik dacht dat ik hier volstrekt helder 
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over was, gehoord de Staten. Wij zitten hier niet voor niets 
te discussiëren. U heeft daar een duidelijke mening over en 
ik zeg, ik ga voor zover dat al gebeurt en dat gebeurt al, met 
het apparaat zoeken naar plekken waarvan wij met elkaar 
zeggen, daar is de belasting op de gevel te groot, om te 
kijken wat wij door middel van geluidsisolatie kunnen doen. 
Ja, die toezegging doe ik bij deze.  
 
Mevrouw HAAGSMA (CDA): Dat vind ik helder, want ik 
hoorde u zeggen, wij gaan onderzoeken, maar wij kunnen 
het ook gewoon doen. Ik ben heel blij en dank u hartelijk.  
 
Gedeputeerde TALSMA: Onderzoeken houdt in daar waar 
het een schrijnend geval is en zoals D66 heeft gezegd, het 
een aanslag op hun gezondheid is, wij naar de 
mogelijkheden gaan kijken of geluidsisolatie of gevelisolatie 
kan worden gedaan. 

Provinciaal 
inpassingsplan 
aanpassing 
geluidzones 
Westpoort en 
HoogTij 

Laten wij met elkaar afspreken dat wij in het najaar nog een 
keer kijken naar de effecten van deze aanpassing van de 
geluidszone om te kijken hoe deze proef uitwerkt op andere 
gebieden. 
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Transitie naar 
collectieven 

(Talsma) De opmerking van de heer Klein over de transitie 
naar de collectieven, dat was ook een opmerking van D66, 
die uitnodigt om daar nog eens een leuke beschouwing 
over te houden, wat het nut geweest is van de collectieven 
en dat soort dingen, maar dat doe ik nu maar niet. De 
transitie naar de collectieven is volgens mij een 
efficiencyslag, geen opgelegde staatseconomie zoals dat in 
andere landen met collectieven soms gaat, maar dit is denk 
ik op dit moment de beste manier en een verbeterslag. Als 
u vraagt, kunnen wij over een jaar in de commissie horen of 
het ook gewerkt heeft en of er niet bepaalde agrariërs uit de 
boot vallen, ja. Ik wil het zelf ook weten, dus als dit ook 
landelijk gebeurt en niet alleen in Noord-Holland, dan wil ik 
zeker kijken of dit geen negatieve gevolgen heeft in Noord-
Holland. Dat is gemakkelijk te meten, dus ik zeg u toe om 
een keer in de commissie daarnaar te kijken. 
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Projecten subsidie 
Milieufederatie 

Gedeputeerde Talsma wil eind september / begin oktober 
duidelijkheid hebben over de door de Mileufederatie 
aangedragen projecten die mogelijk in aanmerking komen 
voor een subsidie bijdrage. 
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